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Protokół Nr 34/2021 

 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbytego w dniu 15 listopada 2021 

od godz. 13.00 w siedzibie Urzędu Gminy Ożarowice 

 

Obecni według załączonej listy obecności.  

Ad. 1. Przewodnicząca Komisji Grażyna Garłowska otwarła posiedzenie, powitała 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

Na protokolanta zaproponowano Panią Annę Drużyńską. Wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. Następnie przedstawiła porządek posiedzenia proponując jego 

rozszerzenie o punkt dotyczący wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  

Wobec powyższego porządek posiedzenia z wprowadzoną zmianą przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności, przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

3. Rozpatrzenie skargi z dnia 06.10.2021 r. 

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 11.10.2021 r. 

5. Ponowne rozpatrzenie wniosku z dnia 23.03.2021 r. 

6. Wolne wnioski 

7. Zakończenie 

Wyżej wymieniony porządek posiedzenia przyjęty został jednogłośnie. 

Ad. 2 Następnie przystąpiono do wyboru Zastępcy Przewodniczącej KSWiP. 

Członkowie komisji jednogłośnie wybrali Annę Drużyńską. 

Ad. 3. W dalszej kolejności przystąpiono do omówienia skargi z 06.10.2021 r.  

W odniesieniu do skargi dotyczącej wniosku odpadów w Niezdarze bezzasadny 

okazał się zarzut co do terminowości, bowiem odpowiedzi zostały udzielone 

z zachowaniem właściwych procedur. W głosowaniu - 5 głosów za bezzasadne. 

Natomiast co do przedmiotu skargi, czyli działek w obrębie Niezdara o nr .................... 

to należą one do osób fizycznych, natomiast działki .................. są własnością Skarbu 

Państwa. Urząd Gminy Ożarowice podjął kroki w celu uregulowania stanu prawnego 

działek składając wniosek do Wojewody Śląskiego, który do chwili obecnej nie został 

rozpatrzony. Z uwagi na taki stan rzeczy skarga została uznana za bezzasadną 

stosunkiem głosów 3 za, 2 wstrzymujące się. 

 Ad.4. Rozpatrzenie skargi z 11.10. 2021 r. Sprawa wpłynęła drogą e-mailową od 

nadawcy.................. . Dotyczyła braku działania w sprawie zgłoszenia z dnia 

7 września 2021 r. W związku z brakiem podpisu nadawcy skargi w dniu 2 listopada 

zwrócono się do nadawcy o podanie imienia i nazwiska osoby wnoszącej skargę. 

Została ona uzupełniona nazwiskiem................... . Komisja zapoznała się z treścią 

skargi oraz wyjaśnieniami złożonymi przez Wójta Gminy Ożarowice. Poinformowano 
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Komisję, iż powyższe zgłoszenie z dnia 7 września Urząd przekazał właściwemu 

zarządcy drogi, to jest Zarządowi Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach. 

W odpowiedzi otrzymał pismo informujące o przywróceniu widoczności 

przedmiotowego znaku. Zwrócono uwagę na fakt, że nadawcą zgłoszenia jest 

”............................... ”, które zostało wysłane z adresu “.....................  i sformułowane 

jest w liczbie mnogiej. Nadawcą skargi zaś są......................... , a jej treść 

sformułowana jest w liczbie pojedynczej. Z uwagi na powyższe skarga jednogłośnie 

uznana została   za bezzasadną. 

 

Ad. 5. Z kolei przystąpiono do ponownego rozpatrzenia wniosku z dn. 23.03.2021.  

Wniosek był już procedowany podczas sesji Rady Gminy Ożarowice w dniu 

16 czerwca, gdzie większością głosów radnych 8 do 5 został odrzucony. Skarżący 

zwrócił się do Wojewody ze skargą. Wojewoda uznał skargę za zasadną i wskazał, 

że organem właściwym do rozpatrzenia wniosku jest Rada Gminy Ożarowice 

i rozstrzygnięcie Rady powinno przyjąć formę uchwały zawierającej uzasadnienie 

faktyczne i prawne oraz pouczenie. Przewodnicząca zapoznała zebranych ze 

stanowiskiem Urzędu. Zdaniem Komisji prowadzenie sesji w trybie zdalnym na dzień 

dzisiejszy nie jest możliwe z uwagi na obecnie używany sprzęt do obsługi sesji oraz 

brak infrastruktury. Konieczna byłaby rozbudowa obecnego systemu. Należy również 

zwrócić uwagę, że nie wszyscy radni mają niezbędny sprzęt oraz są biegli w obsłudze 

komputera. Ponadto nie zawsze posiadają stabilne łącza internetowe niezbędne do 

przesyłu obrazu i dźwięku, co mogłoby skutkować częstymi przerwami w trakcie 

obrad. Posiedzenia Rady Gminy odbywają się z zachowaniem obostrzeń w zakresie 

zapewnienia profilaktycznego zabezpieczenia przed wirusem covid-19. Następnie 

zabierali głos poszczególni członkowie Komisji prezentując swoje stanowiska. 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem; kto jest za wprowadzeniem obrad w trybie 

zdalnym. 

Za było 2 radnych, przeciw – 3 

Z uwagi na powyższe wniosek uznany został za bezzasadny.  

 

Ad. 6. Nie było wolnych wniosków. 

 

Ad. 7. O godz. 13.35 wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca 

podziękowała wszystkim i zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

Protokołowała:                                                                           Przewodnicząca Komisji   

                                                                                                                                

                                                                                

Anna Drużyńska                                                                       Grażyna Garłowska                                                                    

 

 

Załączniki: 

Lista obecności 


